



Canadian Association of Schools of Nursing
Association canadienne des écoles de sciences infirmières

Job Posting – Executive Director

The Canadian Association of Schools of Nursing (CASN) is searching for an inclusive and collaborative leader to be its next Executive Director. CASN is the national voice for nursing education, research, and scholarship and represents baccalaureate and graduate nursing programs in Canada. CASN is committed to combating racism in nursing education in Canada.

Job Overview

The Executive Director is responsible for advancing the strategic priorities adopted by the Board of Directors, promoting high quality nursing education and scholarship in Canada, directing the management of the programs and operations of CASN, ensuring the sound financial management of the association, anticipating and responding to the needs of CASN's member schools of nursing, and liaising with governments, and health and nursing organizations. A positive and productive relationship with the Board of Directors is integral to the work of the Executive Director.

Application Information

The start date for this position will be late summer or early fall 2024.

The application deadline is Friday, May 31, 2024, or until the position is filled.

For more information: <https://bit.ly/3x3IQdT>

Affichage de poste – Directrice générale ou Directeur général

L'Association canadienne des écoles de sciences infirmières (ACESI) est à la recherche d'une personne avec un esprit de direction inclusif et collaboratif pour être sa prochaine directrice générale ou son prochain directeur général. L'ACESI est le porte-parole national pour la formation, la recherche et le scholarship en sciences infirmières et représente le baccalauréat et les études supérieures des programmes de sciences infirmières au Canada. L'association s'engage à lutter contre le racisme au sein de la formation en sciences infirmières au Canada.

Job Overview

La directrice générale ou le directeur général est responsable de faire progresser les priorités stratégiques adoptées par le conseil d'administration, de promouvoir une formation en sciences infirmières et un scholarship de haute qualité au Canada, de diriger la gestion des programmes et des opérations de l'ACESI, d'assurer la saine gestion financière de l'association, d'anticiper et de répondre aux besoins des écoles de sciences infirmières membres de l'ACESI et d'assurer la liaison avec les gouvernements et les organismes de santé et de soins infirmiers. Une relation positive et productive avec le conseil d'administration fait partie intégrante du travail relatif à ce poste.

Application Information

La personne choisie entrera en poste à la fin de l'été ou au début de l'automne 2024.

La date limite de candidature est le vendredi 31 mai 2024 ou jusqu'à ce que le poste soit pourvu.

Pour plus d'information : <https://bit.ly/3vcbjxl>